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18.5.1994 tarihinde
yirminci yılını geride bırakan
ve 6000 üyeye yaklaşan jeoloji
Mühendisleri Odası yem bir
çalışma dönemine girerken îlk
danışma kurulunu Nisan ayı
içinde yaptı. Gündem
maddeleri; yeni dönem
çalışma programının
tatışilması ile 5 Nisan paketi ve
yerel seçim sonuçlarının
tartışılması îdi.

Yeni dönem çalışma
programı okunduktan sonra,
konuşmacılar katılım sorununa
değindiler. Katılım bu
yönetimin olduğu gibi geçmiş
iki dönemin de sorunu idi.
Nicel olarak büyüyen odamız
ne yazık iki nitel olarak
küçültülmüştür. Kendi içine
kapalı, kîtlesellikten uzak,
bireysel çıkışlı liberal
ideolojileri île mesleğimizin
çok yönlü sorunlarına cevap
veremez duruma gelmiştir. Ve
yönetim jeoloji camiasını

kucaklayamamaktadır. En son
danışma kurulunda olduğu
gibi (20-25 kişilik bir
topluluk) yaptığı tüm
etkinliklerde katılımı
sağlayamamıştır.

Yönetim kurulu geçmiş
yıllarda 200 - 300 kişiyi oda
çalışmalarına kattıklarını
söyledi Bu kağıt üzerinde belki
doğrudur. Fakat pratik bu
arkadaşları doğrulamıyor.
Hiçbir etkinlikte katılım otuzu
geçmemiştir, Yapıian jeoloji
yemekleri ve geziler fiyaskoyla
sonuçlanmıştır.

Yeni dönem hepimiz için
çok önemlidir. Ülkenin ve
mesleğimizin sorunları çığ gibi
büyümektedir. Bize sunulan
yeni dönem çalışma programı
hemen hemen yönetime aday
bütün grupların
programlarının bir benzendir.
Asıl sorun ise bu programın
hayata nasıl geçirileceğidir.
Hangi çalışma tarzıyla?

Bu önemli.

Meslekî yaygınlığımızın
bütün birimlerinde kalıcı
projeler üreten katılımcı, tüzel
kişiliği tek tek insanlarla
anılmaya başlanmış, günü
idare eden yapılar
görülmüştür. Bu tarz kitlesel
güce dayanmayan ortak
kararlarla hareket etmeyen,
organlaşma)/ı bürokrasi olarak
gören, polîtikleşmeye yönelik
demokrasi eğilimlerini ve çok
sesliliği benimsemeyen bir
tarzdır. Oda yönetimîmizce
yaratılmaya çalışan etkinlikler;
kamu ağırlıklı kitlesel boyutları
terk edip günü birlik
sorunların çözümüne
yönelmişlerdir. Danışma
kurulunda, yönetim katılımın
az olmasının nedenini üyelerin
duyarsızlğına ve ilgisizliğine
vererek kendini yine akladı. Ve
çözümünü de üyelerine
bıraktı. •

DEĞERLİ ÜYEMİZ
Ülkemizin genelinde yaşanan ekonomik siinfilqrda bağli olarak
Odamiz da mali kaynak açısindan sik.r^li günler yaşamaktadir. 
Oda yönetimimizin en önemli görev olarak kabul ettigi  yayın

faaliyetlrrinim ve    diğer etkinliklerin aksatılmadan yûrütülebilmesi
bu ekonomik sskınİının  asılmasıyla direk ilgilidir. Bu nedenle sizlere
 görıderilen borç bildirimlerin ve aidatların zamanında ödenmesine

du^ärlililf göstermek hepimizin yerine getirmesi gerekli bir
görevdir.
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